
Møte styringsgruppe for Elveparken 
15. august 2023 kl 13, Møterom på kommunehuset, eller på Teams for de som ønsker det 

Inviterte: Formannskapets medlemmer og varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun hvis de får 

beskjed om det.  

Anne Strømmesen, prosjektgruppemedlem, Andreas Simonsen, teknisk prosjektleder og Trude Berg, 

administrativ prosjektleder. 

 

Agenda: 

1. Status gammen/kulturscene 

2. Status stinettet 

3. Status sandvolleyballbanen 

4. Status bålplassen 

5. Orientering avsluttet prosjekt støttet av Troms og Finnmark fylkeskommune 

6. Overordnet økonomisk oversikt 

 

1. Status gammen/kulturscene 
Frist for å levere anbud til bygging av gammen er satt til 14. august klokka 12. Anbudsprosessen ledes 

av Plan Evo. Vi vet ennå ikke om det kommer inn anbud, og eventuelt hvor mange. Det blir en 

orientering om status for dette delprosjektet angående selve anbudsprosessen, eventuelt pris som 

blir gitt i anbudet og tidsramme. 

 

Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 

 

2. Status stinettet  
Dette delprosjektet har vært ute på konkurranse. Det er mottatt tilbud fra en leverandør, men ikke 

inngått kontrakt ennå. 

Det har vært noen endringer i stinettet i forhold til det som var beskrevet i forprosjektet. Fortau 

langs parkeringsplassen mot parken er lagt til. Det er også lagt til en gangsti inne i parken, parallelt 

med Nessveien, som er planlagt 3 meter bred. Dette gjør at stien kan brøytes.  Øvrige bredder på 

stier i parken varierer noe, men vanlig bredde er 1,6 meter bred, iht forprosjektet. Styringsgruppa 

bes om å gi tilbakemelding på disse endringene. 

Det blir orientert om pris og tidsramme. 

 

Forslag til vedtak: 



Tas til orientering. 

 

3. Status sandvolleyballbanen 
Dette delprosjektet har vært ute på konkurranse. Det er mottatt tilbud fra en leverandør, det blir 

inngått kontrakt. Tilbudet omfatter også amfi og gabioner. Volleyballnett og sand skaffes av 

kommunen selv.  

Det blir orientert om pris og tidsramme. 

 

Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 

 

4. Status bålplassen 
Dette delprosjektet har kommet langt. Midtre Hålogaland friluftsråd har gitt tilskudd til dette på kr 

30 000, og på grunn av tidspress med rapportering er det kjøpt inn materiell som trengs. Arbeidet 

skal utføres av eget personell, og det bygges iht arbeidstegninger fra Erlikpluss 2023.  

Styringsgruppa må ta stilling til om det skal brukes gabioner eller annen løsning for sittebenk. Det blir 

rimeligere med kun trebenker, og sittekomforten er bedre. 

Det blir orientert om pris og tidsramme. 

 

Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 

 

5. Orientering avsluttet prosjekt støttet av Troms og Finnmark fylkeskommune 
Lavangen kommune har fått tildelt kr 400 000 i et prosjekt som handler om prosjektledelse og 

prosjektering av Elveparken. Midlene har vært brukt til kjøp av tjenester til prosjektering og på timer 

for kommunalt ansatte. Prosjektet har ført til at arbeidet med Elveparken har kommet et steg lenger. 

Tida for prosjekt med støtte fra fylkeskommunen er nå gått ut, og rapport og regnskap er sendt til 

revisjon. Vi har ikke klart å dokumentere fullt ut kostnadene i budsjettet, så det er mulig det blir en 

liten avkortning i tilskuddet. Frist for å rapportere på tilsagnet ble utsatt til 30. august. 

 

Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 

 

6. Overordnet økonomisk oversikt 
Denne blir presentert på møtet. 

 



Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 

 


